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Skokeas Panagiotis

22 ώρες

Ενημέρωση, 

για τους συναδέλφους που ίσως να μην γνωρίζουν.

Μετά τις εκλογές όταν αναλαμβάνει νέο προεδρείο δημιουργούνται και οι επιτροπες του συνδικάτου,οι

οποίες τύποις υπάρχουν,τουλάχιστον οι περισσότερες.

Την τελευταία τριετία όπου και για 13 μήνες μετείχα στο προεδρείο από όπου αποχώρησα

καταγγέλοντας όλες τις παρανομίες τους, στις επιτροπες του συνδικάτου πέραν του προεδρείου θέλησε

να μετέχει ΜΟΝΟ ο εκπρόσωπος της ΕΑΣ Σταύρος Μανίκας.

Το δήλωσε ευθαρσώς την ημέρα που έγιναν οι ψηφοφορίες για την ανάδειξη που νέου

προεδείου.Θυμάμαι -είναι καταγεγραμένο στα πρακτικά - που είπε ότι στο προεδρείο δεν μετέχει σε

όποιες επιτροπές θέλεται βάλτε με!ΕΝ ΛΕΥΚΟ ΕΜΠΙΣΤΟΣΥΝΗ.

Έτσι καθίσαμε το προεδρείο αφού κανένας δεν έφερε αντίρηση και συζητήσαμε ποιοι θα στελεχώσουν

τις επιτροπές, οπότε ...ανάμεσα σε επιτροπές καθαριότητας,γαλακτος,αγορών

προυπηρεσίας,ΝΟΜΙΜΟΠΟΙΗΣΗΣ ΟΔΗΓΩΝ,προσφορών κατασκηνώσεων,ελέγχου

κατασκηνώσεων.προμήθειας ιματισμού,παραλαβής και ελέγχου ιματισμού.......που δεν υπάρχει κανένας

κανονισμός για το πως πρέπει να δημιουργηθούν,ΟΡΙΣΑΜΕ και τη Διοικούσα Επιτροπή του ΚΕΑ!!!

https://www.facebook.com/groups/115315405211527/permalink/764051393671255/
https://www.facebook.com/skokeas.panagiotis?fref=nf

